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Protokół Nr XI/2020 

obrad XI sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach odbytych w dniu 30 listopada 2020 r. 

 

Obrady rozpoczęto o godzinie 10.00 w sali Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu 

i Rekreacji w Kleszczelach. W obradach uczestniczyli radni: Dymitr Artysiewicz, Piotr 

Gawryluk, Jerzy Gładzki, Aleksander Kazimieruk, Katarzyna Koc, Renata Wasiluk, Mirosław 

Markiewicz, Marek Martynowicz, Agnieszka Jowita Romaniuk, Aleksy Roszczenko, Jan 

Szmuksta, Katarzyna Witoszko, Daria Maria Sienkiewicz. Nieobecni: Piotr Dmitruk i Janusz 

Polak. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleszczelach – 

Pan Aleksy Roszczenko. 

 Protokołowała Joanna Szymaniuk. 

Do punktu 1. 

 Otwarcia obrad XI sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach dokonał Przewodniczący 

Rady Aleksy Roszczenko witając Burmistrza Kleszczel Aleksandra Sielickiego, radnych 

Gminy Kleszczele, sołtysów z gminy Kleszczele i pozostałych uczestników obrad. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach uczestniczy 

13 radnych, co stanowi wymagane kworum do podejmowania prawomocnych uchwał Rady. 

Listy obecności radnych, sołtysów i pozostałych osób uczestniczących w obradach 

w załączeniu do protokołu (załączniki nr 1, 2 i 3). 

Do punktu 2. 

Przewodniczący Rady przedstawił następujący porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad XI sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach. 

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Przyjęcie protokołu z obrad X sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach odbytej 

w dniu 25 sierpnia 2020 r. 

4) Sprawozdanie z działalności Burmistrza Kleszczel w okresie między sesjami. 

5) Informacja z realizacji budżetu gminy w I półroczu 2020 r. 

6) Informacja o realizacji zadań oświatowych Gminy Kleszczele w roku szkolnym 

2019/2020. 

7) Informacja o stanie realizacji inwestycji w 2020 r. 

8) Informacja o realizacji zadań związanych z utrzymaniem porządku i czystości  

w gminie Kleszczele. 

9) Ustalenie stawek podatku na 2021 r.  

a) przedstawienie propozycji stawek podatku, 

b) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy Rady Miejskiej w Kleszczelach  

w sprawie projektów stawek podatku na 2021 r., 

c) ustalenie stawki podatku rolnego, 

d) ustalenie stawki podatku leśnego, 

e) podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości. 

10) Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy 

Kleszczele z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2021 r. 

11) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 
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Gminą Orla i Gminą Kleszczele w sprawie przekazania Gminie Kleszczele 

realizacji zadania w zakresie zapewnienia uczniowi niepełnosprawnemu, 

zamieszkałemu na terenie gminy Orla, bezpłatnego transportu i opieki w czasie 

przewozu do szkoły. 

12) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu 

Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2020 r. 

13) Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 

Regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz 

szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe  

i godziny doraźnych zastępstw nauczycielom zatrudnionym w szkołach 

prowadzonych przez gminę Kleszczele. 

14) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżawy  z dotychczasowymi dzierżawcami. 

15) Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 

gminy Kleszczele, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Kleszczele 

oraz warunków  i zasad korzystania z tych przystanków. 

16) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 

2020-2025. 

17) Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2020 r. 

18) Informacja z analizy oświadczeń majątkowych za 2019 r.: 

a) Wojewody Podlaskiego, 

b) Naczelnika Urzędu Skarbowego w Hajnówce, 

c) Naczelnika Urzędu Skarbowego w Bielsku Podlaskim, 

d) Burmistrza Kleszczel, 

e) Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kleszczelach. 

20) Wolne wnioski i informacje. 

21) Zamknięcie obrad. 

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony porządek obrad. 

 W głosowaniu brało udział trzynastu radnych, z których „za” przyjęciem porządku 

głosowało trzynastu radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu 

zero radnych. Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie. 

Do punktu 3. 

 Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o przyjęcie protokołu z obrad X sesji 

Rady Miejskiej w Kleszczelach bez odczytania. Protokół był wyłożony do wglądu 

w Urzędzie Miejskim oraz obecnie znajduje się na sali obrad.  

Do treści protokołu przed obradami sesji oraz w trakcie sesji uwag nie wniesiono. 

Protokół Nr X/2020 obrad X sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach odbytej w dniu 

25 sierpnia 2020 r. przyjęto przez aklamację. 

Do punktu 4. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki poinformował, iż w okresie między X a XI 

sesją Rady Miejskiej wydał 27 zarządzeń. Przedstawił jakich spraw zarządzenia dotyczyły. 

Następnie Burmistrz przekazał bieżące informacje dotyczące gminy: 
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 ograniczenie w funkcjonowaniu Urzędu Miejskiego w Kleszczelach i jednostek 

organizacyjnych związane z zagrożeniem epidemicznym, 

 przejście Szkoły Podstawowej w Kleszczelach na nauczanie zdalne, 

 zawieszenie kursów autobusów w związku z brakiem dowożenia dzieci do Szkoły 

Podstawowej oraz małą grupką dzieci z terenu uczęszczających do Przedszkola; 

prośba aby rodzice we własnym zakresie dowozili dzieci do przedszkola ze względu 

na wysoki koszt dowożenia kilkorga dzieci. 

Do przedstawionego sprawozdania radni nie wnieśli uwag. Przewodniczący Rady 

stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

Do punktu 5. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż informacja z realizacji budżetu gminy 

w I półroczu 2020 r. została przekazana radnym. 

Informacja została przedstawiona radnym na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej. 

Komisja przyjęła informację, nie wnosząc uwag. 

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionej informacji. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta 

przez aklamację. Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Do punktu 6. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż informacja o realizacji zadań oświatowych 

Gminy Kleszczele w roku szkolnym 2019/2020 została przekazana radnym. Informacja 

została przedstawiona radnym na posiedzeniu Komisji Społecznej. Komisja przyjęła 

informację, nie wnosząc uwag. 

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionej informacji. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta 

przez aklamację. Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Do punktu 7. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki przedstawił informację o stanie realizacji 

inwestycji w 2020 r. Dodatkowo dodał, że również zrealizowano następujące inwestycje: 

● przebudowa odcinka ulicy przy świetlicy w Suchowolcach poprzez wykonanie 

nawierzchni bitumicznej oraz ułożenie chodnika. Firma UNIBEP pokryła koszty 

wykonania nawierzchni bitumicznej i częściowo chodnika do świetlicy w wysokości 

150 000 zł, natomiast gmina pokryła koszt wykonania wysepki oraz częściowo 

chodnika, 

● zamontowanie 6 nowych opraw oświetlenia ulicznego we wsi Saki. Koszt inwestycji  

to 20 000 zł, gdzie 50% pochodziło z budżetu gminy, 

● remont kotłowni w Ośrodku Zdrowia w Kleszczelach, w tym wymiana pieca na 

olejowy  - koszt to 30 000 zł, 

● przebudowa sieci wodociągowej wzdłuż ulicy Kolejowej, Plac Parkowy i ul. 1 Maja. 

Koszt całej inwestycji to 200 000 zł, 

● odebrano 50 ton eternitu od mieszkańców oraz w związku z uzyskaniem dodatkowych 

środków z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Białymstoku planuje się odebrać jeszcze 70 ton. Na następny rok jest planowany 

odbiór kolejnej partii eternitu od mieszkańców. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż informacja o stanie realizacji inwestycji w 
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2020 r. została przedstawiona radnym na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej. Komisja przyjęła 

informację, nie wnosząc uwag. 

Do przedłożonej informacji radni nie wnieśli uwag. Przewodniczący Rady stwierdził, 

że informacja została przyjęta przez aklamację. Informacja stanowi załącznik nr 6 

do protokołu 

Do punktu 8. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż informacja o realizacji zadań związanych 

z utrzymaniem porządku i czystości w gminie Kleszczele została przekazana radnym. 

Informacja została przedstawiona radnym na posiedzeniu Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gminy. Komisja przyjęła informację, nie wnosząc uwag. 

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionej informacji. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta 

przez aklamację. Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu 

Do punktu 9a. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki przedstawił propozycje stawek podatków 

rolnego, leśnego i od nieruchomości na 2021 r. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki poinformował, iż zgodnie z Komunikatem 

Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 15 lipca 2020 r.  wskaźnik cen towarów  

i usług konsumpcyjnych w I półroczu 2020 r. w stosunku do I półrocza 2019 r. wzrósł 

o 3,9%. W związku z tym, stawki podatku od nieruchomości wzrosną o 3,9%. Burmistrz 

nadmienił, iż maksymalna stawka podatku od budynków związanych z działalnością 

gospodarczą wynosi 24,84 zł/m
2
. W tym przypadku proponuje się stawkę niższą od 

maksymalnej, tj. w wysokości 22,10 zł/m
2
 stosując wskaźnik 3,9%, gdyż ten podatek 

w poprzednich latach zawsze był niższy od maksymalnego. Traktowanie przedsiębiorców 

z pozycji górnych stawek byłoby dla nich zbyt dużą podwyżką i zniechęceniem do 

prowadzenia działalności gospodarczej na terenie gminy Kleszczele.  

Do naliczania podatku rolnego przyjmowana jest średnia cena skupu żyta za okres 11 

kwartałów poprzedzających kwartał poprzedzający rok podatkowy 2020 podana 

w Komunikacie Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 15 lipca 2020 r. 

W bieżącym roku jest to kwota 58,55 zł/q i taką wartość proponuje się do naliczania podatku 

rolnego. Proponowana stawka podatku rolnego od osób fizycznych wynosi 146,375 zł/ha 

przeliczeniowy i 292,75 zł/ha fizyczny. 

Do naliczania podatku leśnego przyjmowana jest średnia cena sprzedaży drewna za 

pierwsze trzy kwartały roku poprzedzającego rok podatkowy, podana w Komunikacie Prezesa 

Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 15 lipca 2020 r. Do naliczania podatku leśnego 

proponuje się przyjęcie kwoty podanej przez GUS w wysokości 196,84 zł/m
3
. Proponowana 

stawka podatku leśnego wynosi 43,3048 zł/ha. 

Do punktu 9b. 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy Marek Martynowicz odczytał 

pozytywną opinię Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy w sprawie projektów stawek podatku 

na 2021 r. Opinia Komisji z dnia 27 listopada 2020 r. stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Do punktu 9c. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy są wnioski w sprawie podatku 

rolnego? 
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 Wobec braku wniosków radnych Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

wniosek Burmistrza o przyjęcie do naliczania podatku rolnego średniej ceny skupu żyta 

za okres 11 kwartałów poprzedzających kwartał poprzedzający rok podatkowy w wysokości 

58,55 zł/q podanej w Komunikacie Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu brało udział trzynastu radnych, 

z których „za” przyjęciem wniosku głosowało trzynastu radnych, „przeciw” głosowało zero 

radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych.  

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek 

Burmistrza w sprawie stawki podatku rolnego na 2021 r. został przyjęty jednogłośnie. 

Protokół głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

Przyjęta stawka podatku rolnego od osób fizycznych wynosi 146,375 zł/ha 

przeliczeniowy oraz 292,75 zł/ha fizyczny. 

Do punktu 9d. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy są uwagi w sprawie podatku 

leśnego? 

 Wobec braku uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza 

o przyjęcie do naliczania podatku leśnego średniej ceny sprzedaży drewna za pierwsze trzy 

kwartały roku poprzedzającego rok podatkowy w wysokości 196,84 zł/m
3 

podanej 

w Komunikacie Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu brało udział trzynastu radnych, 

z których „za” przyjęciem wniosku głosowało trzynastu radnych, „przeciw” głosowało zero 

radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych.  

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek 

Burmistrza w sprawie stawki podatku leśnego na 2021 r., został przyjęty jednogłośnie. 

Protokół głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

Przyjęta stawka podatku leśnego wynosi 43,3048 zł/ha. 

Do punktu 9e. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy są uwagi do projektu uchwały 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przestawiony radnym 

przed sesją na posiedzeniach wszystkich komisji stałych Rady Miejskiej w Kleszczelach. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały omawiany projekt uchwały. Do projektu uchwały radni 

uwag nie wnieśli.  

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu brało udział trzynastu radnych, 

z których „za” przyjęciem uchwały głosowało trzynastu radnych, „przeciw” głosowało zero 

radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. Protokół głosowania stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu.  

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

Nr XI/105/2020 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości została 

przyjęta jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Do punktu 10. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie  przyjęcia rocznego 

programu współpracy Gminy Kleszczele z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2021 r. 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przedstawiony radnym 

przed sesją na posiedzeniach wszystkich komisji stałych Rady Miejskiej w Kleszczelach. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały omawiany projekt uchwały. Do projektu uchwały radni 

uwag nie wnieśli.  

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie  przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Kleszczele 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w 2021 r. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu brało udział trzynastu radnych, z 

których „za” przyjęciem uchwały głosowało trzynastu radnych, „przeciw” głosowało zero 

radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. Protokół głosowania stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu.  

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

Nr XI/106/2020 w sprawie  przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Kleszczele 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego w 2021 r. została przyjęta jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik 

nr 14 do protokołu. 

 

Do punktu 11. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Orla i Gminą Kleszczele w sprawie przekazania 

Gminie Kleszczele realizacji zadania w zakresie zapewnienia uczniowi niepełnosprawnemu, 

zamieszkałemu na terenie gminy Orla, bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu do 

szkoły. 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przedstawiony radnym 

przed sesją na posiedzeniach wszystkich komisji stałych Rady Miejskiej w Kleszczelach. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały omawiany projekt uchwały. Do projektu uchwały radni 

uwag nie wnieśli.  

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą 

Orla i Gminą Kleszczele w sprawie przekazania Gminie Kleszczele realizacji zadania 

w zakresie zapewnienia uczniowi niepełnosprawnemu, zamieszkałemu na terenie gminy Orla, 

bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu do szkoły. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu brało udział trzynastu radnych, 

z których „za” przyjęciem uchwały głosowało trzynastu radnych, „przeciw” głosowało zero 

radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. Protokół głosowania stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu.  

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

Nr XI/107/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą 

Orla i Gminą Kleszczele w sprawie przekazania Gminie Kleszczele realizacji zadania 

w zakresie zapewnienia uczniowi niepełnosprawnemu, zamieszkałemu na terenie gminy 
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Orla, bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu do szkoły została przyjęta 

jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Do punktu 12. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 r. 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przedstawiony radnym 

przed sesją na posiedzeniach wszystkich komisji stałych Rady Miejskiej w Kleszczelach. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały omawiany projekt uchwały. Do projektu uchwały radni 

uwag nie wnieśli.  

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 r. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu brało udział trzynastu radnych, 

z których „za” przyjęciem uchwały głosowało trzynastu radnych, „przeciw” głosowało zero 

radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. Protokół głosowania stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu.  

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

Nr XI/108/2020 zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 r. 

została przyjęta jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Do punktu 13. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego 

tekstu uchwały w sprawie Regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz 

szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe  i godziny 

doraźnych zastępstw nauczycielom zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez gminę 

Kleszczele. 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przedstawiony radnym 

przed sesją na posiedzeniach wszystkich komisji stałych Rady Miejskiej w Kleszczelach. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały omawiany projekt uchwały. Do projektu uchwały radni 

uwag nie wnieśli.  

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie Regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz szczegółowy sposób obliczania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe  i godziny doraźnych zastępstw nauczycielom 

zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez gminę Kleszczele. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu brało udział trzynastu radnych, 

z których „za” przyjęciem uchwały głosowało trzynastu radnych, „przeciw” głosowało zero 

radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. Protokół głosowania stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu.  

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący stwierdził, że uchwała 
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Nr XI/109/2020 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie Regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz szczegółowy sposób obliczania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe  i godziny doraźnych zastępstw nauczycielom 

zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez gminę Kleszczele została przyjęta 

jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Do punktu 14. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi dzierżawcami. 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przedstawiony radnym 

przed sesją na posiedzeniach wszystkich komisji stałych Rady Miejskiej w Kleszczelach. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały omawiany projekt uchwały. Do projektu uchwały radni 

uwag nie wnieśli.  

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy  

z dotychczasowymi dzierżawcami. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu brało udział trzynastu radnych, 

z których „za” przyjęciem uchwały głosowało trzynastu radnych, „przeciw” głosowało zero 

radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. Protokół głosowania stanowi 

załącznik nr 18 do protokołu.  

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

Nr XI/110/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy  

z dotychczasowymi dzierżawcami została przyjęta jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik 

nr 19 do protokołu. 

 

Do punktu 15. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie gminy Kleszczele, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Gmina Kleszczele oraz warunków  i zasad korzystania z tych przystanków. 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przedstawiony radnym 

przed sesją na posiedzeniach wszystkich komisji stałych Rady Miejskiej w Kleszczelach. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały omawiany projekt uchwały. Do projektu uchwały radni 

uwag nie wnieśli.  

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie gminy 

Kleszczele, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Kleszczele oraz warunków  

i zasad korzystania z tych przystanków. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu brało udział trzynastu radnych, 

z których „za” przyjęciem uchwały głosowało trzynastu radnych, „przeciw” głosowało zero 

radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. Protokół głosowania stanowi 

załącznik nr 20 do protokołu.  

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

Nr XI/111/2020 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie gminy 

Kleszczele, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Kleszczele oraz warunków  

i zasad korzystania z tych przystanków została przyjęta jednogłośnie. Uchwała stanowi 
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załącznik nr 21 do protokołu. 

Przewodniczący Rady ogłosił piętnastominutową przerwę o godz. 11:30. 

 

O godzinie 11:45 Przewodniczący Rady wznowił obrady sesji. 

 

Do punktu 16. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2020-2025 oraz do projektu 

uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2020 r. 

Do projektów uchwał radni uwag nie wnieśli. 

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2020-2025.    

Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu brało udział trzynastu radnych, 

z których „za” przyjęciem uchwały głosowało trzynastu radnych, „przeciw” głosowało zero 

radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. Protokół głosowania stanowi 

załącznik nr 22 do protokołu.  

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

Nr XI/112/2020 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2020-2025 

została przyjęta jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Do punktu 17. 

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2020 r. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w głosowaniu brało udział trzynastu radnych, 

z których „za” przyjęciem uchwały głosowało trzynastu radnych, „przeciw” głosowało zero 

radnych, „wstrzymało się” od głosu zero radnych. Protokół głosowania stanowi 

załącznik nr 23 do protokołu.  

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

Nr XI/113/2020 w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2020 r. została przyjęta 

jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Do punktu 18a. 

 Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk odczytała informację z analizy oświadczeń 

majątkowych za 2019 r. przesłaną przez Wojewodę Podlaskiego. Informacja stanowi 

załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Do punktu 18b. 

 Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk odczytała informację z analizy oświadczeń 

majątkowych za 2019 r. przesłaną przez Naczelnika Urzędu Skarbowego w Hajnówce. 

Informacja stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Do punktu 18c. 

 Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk odczytała informację z analizy oświadczeń 

majątkowych za 2019 r. przesłaną przez Naczelnika Urzędu Skarbowego w Bielsku 

Podlaskim. Informacja stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
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Do punktu 18d. 

 Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk odczytała informację z analizy oświadczeń 

majątkowych za 2019 r. złożoną przez Burmistrza Kleszczel. Informacja stanowi załącznik 

nr 28 do protokołu. 

 

Do punktu 18e. 

 Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk odczytała informację z analizy oświadczeń 

majątkowych za 2019 r. złożoną przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kleszczelach. 

Informacja stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Do punktu 20. 

Radny Mirosław Markiewicz zapytał o wyrównanie drogi żwirowej od drogi krajowej 

do ul. Boćkowskiej, ponieważ na tej drodze są bardzo duże  koleiny. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że droga zgłoszona przez Pana 

Radnego, ale również droga z Dobrowody do drogi gminnej Kleszczele-Repczyce w stronę 

tzw. uroczyska Huk zgłoszona podczas posiedzenia komisji oraz inne drogi żwirowe są to 

drogi do potrzeb rolniczych. Drogi są utrzymywane w takim stanie, aby mogły przejeżdżać 

nimi ciągniki i sprzęt rolniczy. Mieszkańcy ulicy Boćkowskiej mogą jechać drogą asfaltową, 

czyli ulicą Boćkowską później ulicą Mickiewicza i dojechać do drogi krajowej. Budżet gminy 

jest zbyt mały, aby w dużym stopniu środki finansowe zaplanowane na drogownictwo 

przeznaczać na utrzymanie dróg żwirowych. 

Burmistrz Kleszczel dodał, że został złożony wniosek do Funduszu Dróg 

Samorządowych na przebudowę drogi Saki-Grabowiec, ponieważ ta droga wymaga remontu. 

Będzie ona częściowo dofinansowywana z budżetu gminy. 

Radny Mirosław Markiewicz zapytał, dlaczego w szkole podstawowej nie ma lekcji 

on-line dla ósmych klas z przedmiotów egzaminacyjnych.  

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk odpowiedziała, że nauczanie zdalne w Szkole 

Podstawowej w Kleszczelach organizuje dyrektor. Zajęcia zdalne nie muszą się odbywać 

w formie lekcji on-line. Każdy nauczyciel w zależności od materiału, od możliwości 

technicznych decyduje, w jakiej formie kontaktuje się z uczniami. Natomiast dla klasy ósmej 

uruchomiono konsultacje w szkole i uczniowie mogą domawiać się indywidualnie 

z nauczycielami poszczególnych przedmiotów.  

Radna Agnieszka Romaniuk zapytała o realizację funduszu sołeckiego w Policznej i w 

Białej Straży. W Policznej miała to być wymiana opraw oświetleniowych, a w Białej Straży 

dowóz żwiru na drogę wiejską. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że zgodnie z wolą 

mieszkańców Policznej była planowana na rok 2020 wymiana opraw oświetleniowych. 

Projekt na wymianę opraw świetlnych został pozytywnie rozpatrzony przez Urząd 

Marszałkowski i otrzymamy dofinansowanie na to zadanie. Ze względu na panującą 

pandemię Urząd Marszałkowski nie mógł zrealizować wszystkich zadań w terminie. Dlatego 

wymiana opraw oświetleniowych nastąpi w następnym roku, ponieważ miesiąc jaki pozostał 

do końca roku to za mało na realizację tego zadania. 

Natomiast w Białej Straży zaplanowane były środki finansowe na przepust i na 

poprawę przejezdności drogi wiejskiej. To zadanie w tym roku zostanie zrealizowane. 
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Burmistrz Kleszczel dodał, że środki finansowe z funduszów sołeckich sołectw takich 

jak Dasze, Pogreby, Żuki i Piotrowszczyzna zostały przeznaczone na przebudowę drogi 

Kośna-Pogreby. 

Radna Agnieszka Romaniuk poprosiła o rozwinięcie tematu dotyczącego dowożenia 

dzieci do przedszkola, ponieważ rodzice się skarżą, że ich dzieci są pokrzywdzone w związku 

z brakiem dowożenia przedszkolaków. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że dowożenia dzieci do 

przedszkola nie ma, ponieważ dowożenie kilkorga dzieci łączy się z wysokimi kosztami. 

Miesięczny koszt dowożenia dzieci do przedszkola jest to prawie 15 000 zł. Te środki można 

by było przeznaczyć na inny cel, a rodzice mogliby przez ten okres sami dowozić i odbierać 

dzieci z przedszkola. 

Sołtys Sołectwa Dasze Joanna Micewicz zapytała, czy drzewa przy drodze Dasze-Żuki 

będą wycięte, ponieważ znajdują się bardzo blisko drogi. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że faktycznie trzeba będzie 

podjąć działania zmierzające do usunięć drzew. W następnym roku spróbujemy zrealizować 

to zadanie. 

  Sołtys Sołectwa Suchowolce Walentyna Repko zapytała, czy koło świetlicy w 

Suchowolcach jest możliwość zapalenia choć jednej latarni, ponieważ mieszkańcy zgłaszają, 

że jest tam ciemno. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że do tej pory nikt tego nie 

zgłosił. Jeżeli faktycznie nie ma oświetlenia przy świetlicy w Suchowolcach, to podejmiemy 

odpowiednie kroki, aby to oświetlenie uruchomić. 

Mieszkaniec Kleszczel Pani Nina Zalewska zapytała, czy będzie wykonany chodnik na 

całej długości ulicy Dobrowodzkiej? 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że zarządcą drogi jest Powiat 

Hajnowski. My jako gmina to zgłosimy, ale jest prośba, aby mieszkańcy także takie sprawy 

zgłaszali bezpośrednio do Zarządu Dróg Powiatowych. 

Burmistrz Kleszczel dodał, że jest już oficjalna informacja, iż w projekcie budżetu 

Starostwa Powiatowego na 2021 r. pojawią się środki finansowe na wykonanie dokumentacji 

technicznej na przebudowę ulicy Kleszczelowskiej w Dobrowodzie. 

 Burmistrz Kleszczel dodatkowo dodał, że gmina w Dobrowodzie pokryła koszty 

przebudowy ul. Kolejowej, która jest przedłużeniem ul. Kleszczelowskiej. Gmina Kleszczele 

przejęła ulicę Kolejową od Powiatu Hajnowskiego i otrzymując dofinansowanie z Funduszu 

Dróg Samorządowych cały odcinek tej drogi wyremontowała. 

Mieszkaniec Kleszczel Pani Nina Zalewska zapytała, czy jest aktualne przeniesienie 

dworca PKP? 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że peron do zatrzymywania się 

pociągów zostanie przeniesiony. Peron w Kleszczelach i w Suchowolcach został wpisany do 

Krajowego Programu Budowy 200 Peronów. Natomiast nie jest znany termin realizacji. 

Peron w Suchowolcach będzie w tym samym miejscu, gdzie obecnie się znajduje. Natomiast 

w Kleszczelach zostanie przeniesiony w okolice przejazdu kolejowego z drogą krajową po 

stronie Wspólnoty Mieszkaniowej. Obecnie trwają procedury pozyskania nieruchomości 

niezbędnej do zbudowania miejsc parkingowych, przy peronie.  

 Burmistrz Kleszczel dodał, że podczas spotkań komisji składającej się z członków 

i przedstawicieli PKP zgłosił trzeci peron, który miałby być zlokalizowany w Repczycach 
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przy zalewie. Peron nie został zakwalifikowany do Krajowego Programu 200 Peronów, 

jednak posiadamy informacje z PKP, że jeśli będą oszczędności przy realizacji peronów 

w Polsce, to wówczas peron w Repczycach zostanie wykonany.  

Radna Daria Maria Sienkiewicz zapytała do kiedy potrwa brak dowożenia dzieci do 

przedszkola oraz zapytała, czy jest możliwość postawienia wiaty przy przystanku koło POM-

u, ponieważ dzieci lub rodzice czekający na autobus mokną podczas deszczu lub śniegu. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że będzie to przedmiotem 

analizy, ponieważ nawet najmniejsza wiata kosztuje kilka tysięcy złotych. 

Radna Daria Maria Sienkiewicz zapytała, czy wiadomo coś w sprawie inwestycji przy 

ulicy Kolejowej? 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że to pytanie należy kierować 

do inwestora. My jedynie jako Urząd Miejski prowadzimy postępowania administracyjne 

związane z rozbudową tego obiektu. 

Radny Dymitr Artysiewicz w nawiązaniu do odpowiedzi Pana Burmistrza dotyczącej 

drogi żwirowej w Dobrowodzie powiedział, że nie chodzi o naprawę całej drogi tylko 50-

100 m, tej najbardziej rozbitej. 

Radny Aleksander Kazimieruk dodał na koniec, aby jeszcze raz rozważyć dowożenie 

dzieci do przedszkola. Ponieważ koszt dowożenia dzieci do przedszkola został ujęty 

w budżecie gminy, a dzieci dużo tracą nie uczęszczając do przedszkola. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że zostanie to jeszcze raz 

przeanalizowane. 

 

Do punktu 21. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady o godzinie 12:40 zamknął 

obrady XI sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach. 

 

Podpis protokolanta: 

 

Joanna Szymaniuk      Przewodniczący Rady 

    

mgr Aleksy Roszczenko 


